



基督教女青年會丘佐榮中學
The Y.W.C.A. Hioe Tjo Yoeng College

6 Sheung Wo Street, Homantin, Kowloon, Hong Kong.

Tel : 27117159 Fax : 27142958 Email: htyc@school.net.hk Website: http://www.htyc.edu.hk

Notes for S.1 Registration 2020-2021

Date: 9 July 2020 (Thur) and 10 July 2020 (Fri)

Time: 9:00 a.m.–12:30 p.m.; 2:00 p.m.–4:00p.m.

All pre-S.1 students and parents/guardians must come to the school to complete the S.1 Registration procedures on the above-mentioned date and time.

1. If the parent/guardian is unable to register in the school in person during the registration period, they can authorize a representative, by filling a “Letter of Authorization for Registration of S.1 Students” and submitting to the primary school in advance, to complete the procedures on his/her behalf.
2. On the registration day, pre-S.1 students should bring along the following documents:
 - the original copy of “Admission Slip”
 - a copy of Hong Kong Identity Card ^{*#%}
 - a copy of the Birth Certificate ^{*#@}
 - a copy of P.6 2nd Term or whole year report card ^{*#}

* No photocopying service will be provided.

#Please add “Copy” on all copies of original documents.

@If the birth place of the student is not Hong Kong, he/she needs to provide a copy of the Birth Certificate issued by his/her birth place.

%If the student is under restrictive stay in Hong Kong (A “C” will be shown under the birthday on the HKID Card), he/she needs to provide a copy of valid travel document.

3. Pre-S.1 students please bring your own stationery for filling in forms on that day.

Pre-S.1 Hong Kong Attainment Test

Date: 14 July 2020 (Tue)

Time: 8:30 a.m. – 1:00 p.m.

All pre-S.1 students must attend the Pre-S.1 Hong Kong Attainment Test. The result will be used for class allocation. Parents/guardians should submit a Parent’s Letter for approval to the Principal by July 13 if the student is unable to attend the test. Students should bring along the original copy of “Allocation Slip”, the original copy of “P.6 Student Record Form” and stationary on that day.

Note:

1. In view of the spread of the novel coronavirus, all visitors should pass the temperature check and wear face masks before entering the school premises. Parents/guardians should prepare extra face masks and disinfectant and hygiene products for students. To avoid staying in crowded places, parents/guardians should come back to the school at around 1:00 p.m. instead of waiting in the school until the end of test. Sorry for any inconvenience caused.
2. All pre-S.1 students should arrive the school before 8:15 a.m. on that day.
3. Upon EDB's announcement of class suspension in case of adverse weather on July 14, the test will be postponed to July 18 (Sat).

2020-2021 年度中一註冊須知

日期： 2020 年 7 月 9 日(星期四)及 2020 年 7 月 10 日(星期五)

時間： 上午 9:00 - 下午 12:30 ; 下午 2:00 - 下午 4:00

所有中一新生及家長/監護人需於上述日期及時間內，前往本校完成中一註冊手續。

1. 如家長/監護人因要事未能於註冊日陪同新生前往本校註冊，可委派代表帶同「中一學生註冊授權書」到本校辦理註冊手續，此授權書必需事先透過小學辦理。
2. 註冊日當天，新生需帶備以下文件：
 - 「入學註冊證」正本
 - 香港身份證副本 *#%
 - 出生證明文件副本 *#@
 - 小六下學期或小六全年成績表副本*

* 本校不會提供影印服務。

請在副本上加上「副本」兩字。

@ 如新生的出生地點不是香港，需同時帶備出生地點的出生證明文件副本。

% 如新生受有條件限制居留香港（於香港身份證上，出生日期下有「C」字標記），需同時帶備有效的旅行證件副本。

3. 由於當天可能需要填寫表格，中一新生請自備文具。

中一入學前香港學科測驗

日期： 2020 年 7 月 14 日(星期二)

時間： 上午 8:30 - 下午 1:00

所有中一新生必須出席中一入學前香港學科測驗，當日考試成績將用作分班之用。如新生因要事缺席測驗，家長/監護人需於 7 月 13 日或之前向校長呈交請假信申請。於測驗當日，

新生需帶備「派位證」正本、「小六學生資料表」正本及文具應考。

注意：

1. 由於疫情關係，所有人士必須通過體溫檢測及戴上口罩，方可進入本校範圍。家長/監護人請為學生預備後備口罩及個人消毒清潔用品。避免人群聚集增加感染風險，家長/監護人請勿於校園內等候新生完成測驗，家長/監護人請於大約下午 1:00 返回本校接回新生。不便之處，敬請原諒。
2. 中一新生需於當天上午 8:15 或之前到達本校。
3. 如因天氣惡劣關係，教育局宣布 7 月 14 日停課，當天的考試將順延至 7 月 18 日(星期六)進行。